
NOTULEN JAARVERGADERING IJSCLUB “ORANJEWOUD” 
GEHOUDEN OP 26 NOVEMBER 2008 BIJ RESTAURANT “DE KONINGSHOF” 

 SEIZOEN 2007-2008  
 
1 Opening 
 
Om 20.10 uur opent voorzitter J. van der Zee de vergadering en heet 8 leden welkom. 
 
 
2 Mededelingen, ingekomen en uitgaande stukken 
 
- Bestuurslid Anny van Gosliga is verhinderd aanwezig te zijn cq. komt later in verband met 

haar werk 
- Bericht van verhindering van Trientsje Hooghiemster. 
- Kascommissielid J. Wagenmakers is verhinderd 
- Iedereen wordt verzocht de presentielijst te tekenen 
- Kaarten voor EK-allround mannen en vrouwen in januari 2009 kunnen nog besteld worden bij 

Henk Kok 
- De ledenkaarten en nieuwsbrief zijn in de periode oktober/november bij de leden thuis be-

zorgd 
 
 
3 Notulen van de laatstgehouden jaarvergadering op 28 november 2007 
 
De notulen worden goedgekeurd en vastgesteld. 
 
 
4 Jaarverslag secretaris (1-10-2007 tot 1-10-2008) 
 
De secretaris leest het jaarverslag voor. Dit jaarverslag wordt goedgekeurd en vastgesteld.  
 
 
5 Financieel overzicht penningmeester 
 
De financiële positie van de IJsclub blijft nog steeds goed ondanks een bij onze vereniging ook dit jaar 
weer teruglopend aantal leden. Een bijzondere post betreft de bijdrage aan de Stichting Dorpsfeest 
Oranjewoud. Mede met behulp van die bijdrage kon tijdens het dorpsfeest van 2008 een klein 
kunstijsbaantje worden aangelegd. Blijvend punt van aandacht is de relatief hoge afdracht aan de 
KNSB. In Gewestelijk verband (Gewest Friesland KNSB) worden pogingen ondernomen om deze 
bijdrage van natuurijsclubs aan de KNSB te verlagen. Het Gewest heeft daarom b.v. geen goedkeu-
ring verleend aan de KNSB-begroting.  
Penningmeester vraagt aandacht voor het feit dat de inkomsten en uitgaven vrijwel in evenwicht zijn. 
Het positieve saldo ontstaat door de rente-inkomsten uit vermogen. 
 
 
6 Verslag kascommissie (O. Hoornweg van Rij en J. Wagenmakers) 
 
De heer Hoornweg van Rij vertelt dat de kascommissie de financiële boekhouding heeft gecontroleerd 
en in orde bevonden. Ook de kascommissie wijst op de hoge afdracht aan de KNSB.  
Op voorstel van de kascommissie verleent de vergadering décharge aan het bestuur voor het in het 
afgelopen jaar gevoerde financiële beleid. 
 
 
7 Benoeming nieuw lid kascommissie 
 
De heer O. Hoornweg van Rij wordt bedankt voor zijn werkzaamheden als kascommissielid. De heer 
J. Wagenmakers (Marijke Muoiwei 13) zal volgend jaar samen met de heer C. Post (Rotstergaastweg 
91, Nieuweschoot) de kas voor het seizoen 2008-2009 controleren. De heer Post was vorig seizoen 
reserve en plaatsvervangend lid. Als nieuwe reserve en plaatsvervangend lid wordt de heer J. Haas 
(Anna Charlottelaan 33, Oranjewoud) benoemd. De heer Haas is niet aanwezig op deze vergadering, 
maar heeft eerder aan de voorzitter te kennen gegeven gaarne bereid te zijn deze functie te vervullen. 
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8 Vaststellen contributie 
 
Er wordt besloten om de jaarlijkse contributie volgend seizoen (2009-2010) niet te verhogen. De con-
tributie blijft derhalve  € 5,-- per gezin (inclusief kinderen tot en met 15 jaar).  
 
 
9 Bestuursverkiezing 
 
Aftredend conform het rooster van aftreden zijn mevrouw M. Piek en de heer J.E. de Boer. Beide be-
stuursleden zijn herkiesbaar en worden zonder tegenkandidaat herbenoemd.  
 
 
10 Diversen met betrekking tot de ijsbaan  
 
De kwaliteit van de oplevering van de baan door de gemeente is dit jaar opnieuw naar tevredenheid. 
Ook de schapen hebben hun bijdrage weer geleverd. De stuw zal na de winter worden vervangen 
door een vaste dam (met schuif) iets verderop in het slootje. Mochten er deze winter nog serieuze 
problemen ontstaan met de stuw, dan wordt de dam meteen nog aangelegd. 
 
De mogelijkheden om die verlichting op een meer permanente basis te realiseren worden onderzocht 
en de vraag is inmiddels informeel bij de gemeente neergelegd. Er wordt gedacht aan “ouderwetse” 
verlichting met de voorheen gebruikte houten palen. 
 
 
11 Rondvraag 
 
In vervolg op de eerder in deze vergadering besproken hoogte van de KNSB-afdracht en de teruglo-
pende ledenaantallen vertelt de voorzitter dat dit ook bij de jaarvergadering van de Bond van IJsclubs 
(Gewest Friesland van de KNSB) gespreksonderwerpen waren. Om oplossingen voor deze problema-
tiek te bedenken is de Commissie Schenk ingesteld (met o.a. ook Rintje Ritsma en Riemer van der 
Velde als leden). Het accent moet meer dan in het verleden op de breedtesport komen te liggen. 
De KNSB gaat o.a. met kunstijsbaantjes het land in. Samen met de IJsclub en de school wordt dan 
een programma verzorgd. Het verzoek van IJsclub Oranjewoud om ook 4 dagen van deze mogelijk-
heid gebruik te mogen maken is vooralsnog afgewezen, maar wellicht dat we volgend jaar in aanmer-
king komen. 
Het Gewest Friesland van de KNSB organiseert daartoe voor de tweede maal het Kwartetschaatsen. 
Ook dit jaar kunnen kinderen van 8-12 jaar weer vier uren gratis schaatsen op Thialf (met training). 
IJsclub Oranjewoud zal zorgen dat ook dit jaar weer via de school het grootste deel van de doelgroep 
bereikt wordt.  
IJsclub Oranjewoud is ingegaan op het verzoek van IJswegencentrale Heerenveen e/o om samen met 
andere ijsclubs na te gaan wat de mogelijkheden zijn om iets op touw te zetten voor de jeugd. 
 
Margriet Leemburg wijst op het feit dat de stuw nu al vrij fors lijkt te lekken. Dit is ijsmeester Jan Oos-
terbaan nog niet bekend, maar hij zal op korte termijn poolshoogte nemen. 
Sies Siebenga vraagt naar wat er georganiseerd wordt als er ijs ligt. Voorzitter wijst op statuten waarin 
staat dat de eerste hardrijderij voor schoolkinderen uit Oranjewoud dient te zijn. Verder b.v. ook leden-
rijderijen in verschillende leeftijdsklassen. 
Ben Brouwer doet de suggestie om bij uitblijven van een winter voor de jeugd een clinic/training op 
Thialf te organiseren. 
 
 
12 Sluiting 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 20.55 uur, bedankt de aanwezigen voor hun komst en nodigt ze 
uit voor een borrel.  


